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A Companion to the City provides the reader with an indispensable and authoritative
overview of the key debates, controversies, and questions concerning the city from a
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variety of theoretical vantage points with an international perspective. Indispensable
companion for students of the City. Multidisciplinary approach of interest across
several fields. Includes contributions from major scholars in the field.
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Bridge, G. and Watson, S. (eds) 2003. A Companion to The City. UK: Blackwell, 7-17.
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第一遍草草收尾
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书评

阿什·阿明，“当代城市的经济基础”，《城市概论》，[英]加里·布里奇，索菲·沃
森编，陈剑锋等译，桂林：漓江出版社，2015年，第122-138页。
该书英文版在2000年出版，“二十多年以来，大规模制造业逐渐从西方大城市消失”
（123页）。这句话里边限定词太多，“大规...  

-----------------------------
城市不单单是物质或生活空间，还是想象和再现的空间。 （第7页）
我们在此主要关注两大主题：城市如何影响想象以及城市如何被想象。 （第7页）
想象城市会产生这样的影响，城市要么刺激...  

-----------------------------
这本是依据的是2000版本，共52篇文章。新版本是2011年（http://book.douban.com/
subject/6834875/），共65篇文章，六个主题分别是：城市物质性（City
Materialities），城市机动性（City Mobilities），城市影响（City
Affect），城市公众与文化（City Publics and Cultures）...  
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